
Bäckaby Hembygds och sockenförening 

 

Protokoll från styrelse 2022-11-01 i Slageryd hos Kim kl. 18 – 20. 

Närvarande: Anna-Catharina Nelson, Kjell-Egon Strandh, Ingvar Johansson, Sven Eriksson, Sven 

Geijersson och Stefan Hjort. Från valberedningen Marie Bergström. 

 

1. Ordföranden Anna-Catharina Nelson hälsar alla välkomna. 

 

2. Föregående protokollsanteckningar granskades. 

 

3. Kassören redovisar kassaställningen. Föreningens kassa är 420 886 kr. Kommer att minska kraftigt 

snart då några fakturor skall betalas. 

 

4. Årsmöte skall hållas 24/2 2023 kl 18.30 i Bäckabygården. Kallelse skall ske senast 2 veckor före 

årsmötet. 

Anna-Catharina Nelson skriver kallelsen. 

Kjell-Egon skriver verksamhetsberättelsen och verksamhetsplanen. 

Styrelsen samlas 1 timme före årsmötet. 

Servering av gröt som föreningen bjuder på. Lotteri med vinster som skänks av årsmötesdeltagarna. 

Diskussion gruppvis på temat ”Hur skall föreningen möte framtiden”? 

Kjell-Egon Strandh tar fram uppgift om nyinflyttade. 

Föregående årsmöte lyckades inte få fram en hel valberedning. Styrelsen hjälper Marie Bergström att 

tala med ett antal personer om styrelseplats.  

Flera styrelseledamöter vill lämna sina uppdrag av åldersskäl och en föryngring är nödvändig. 

Det är styrelsens uppfattning att medlemmarna uppskattar föreningens verksamhet, men den sköter 

sig inte utan medlemmarnas engagemang. 

 

5. Plymska. Pengarna från Plymska stiftelsen räcker för vårterminen. Det är alldeles för få gäster, och 

många kommer utifrån. Ser gärna en större närvaro från socknens innevånare. Dorrit Trolle och 

Marie Hjort som arbetar med serveringen slutar efter vårterminen. Fortsättningen är oviss, men det 

finns två förslag som skall redovisas på årsmötet, som får besluta om framtiden. 

 

6. Sommarserveringen. Inget klart med personal. 

 

7. Gymmet. Avgiften behöver ses över. Avgiften knyts till inträdeskoden. Förslag att erbjuda 1, 6 och 

12-månaderskod. 

 

8. Bäckabygården. Stefan Hjort visar Desireé Lindskog Pommer hur man ändrar innetemperaturen. 

Senaste elräkningen var fruktansvärd. 

Årsavgiften föreslås bli 200 kr per person. 

 

9. Ordföranden avslutar mötet. 

 
Kjell-Egon Strandh   Kim Nelson 

sekreterare    ordförande 


